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Vážený pane ............,

na základě Vaší žádosti o poskytnutí informací ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb.,
0 svobodném přístupu k informacím, ze dne 30.10.2023, zaevidovanou pod č. j. SLP -  
KS/88190-23, ve které žádáte o následující informace:

1 - Kdy a jaké znění usnesení přijalo zastupitelstvo k rozhodnutí o stavbě „Rekonstrukce 
ulice Švehlova, Šlapanice?

2 - byl proveden v posledních letech, například s výstavbou Brněnských Polí a později v 
souvislosti s přípravou rekonstrukce Švehlovy ulice, rozbor nebo časový snímek dopravy ve 
Šlapanicích, aby byl přehled o skutečném stavu hustoty provozu v průběhu dne? A jaký je 
předpoklad pravděpodobného nárůstu dopravy ve Šlapanicích?

Na základě výše uvedeného Vám poskytuji následující informace. 

ad. 1)
Zastupitelstvo schválilo přípravu rekonstrukce ulice Švehlova v rámci Strategického plánu 
rozvoje města Šlapanice na roky 2020-2025 v prosinci 2019. Dále pak investiční akce 
zastupitelstvo schvaluje v rámci schvalování rozpočtu daného roku. Výběr zhotovitele 
uvedené akce byl schválen RM na její 61. schůzi konané dne 23.11.2016 (usnesení 
č. 17/61/RM/2016).

ad. 2)
Město Šlapanice těmito informacemi nedisponuje, vychází z obecných předpokladů 
o kapacitě místních komunikací a trendů v nárůstu počtu obyvatel. Zásadní nárůst dopravy 
ve Šlapanicích není předpokládán s ohledem na to, že zastupitelstvo ve strategickém plánu 
rozvoje města na roky 2020-2025 omezilo nárůst počtu obyvatel do 10 000 obyvatel. Není 
nám znám žádný zásadní záměr, který by měl ovlivnit nárůst dopravy přímo ve Šlapanicích. 
Konkrétně Brněnská Pole mají dopravní souvislost s ulicí Švehlova minimální. Kapacita
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krajské komunikace, na kterou se Brněnská Pole napojují je dostatečná. Krajský úřad JMK 
současně připravuje dokumentaci pro obchvat Slatiny, který by měl přinést dopravní benefity 
i pro šlapanické objekty.

S pozdravem

MVDr. Radek Růžička 
místostarosta


